
36. évf. 3. szám – 2023. október

Tedd láthatóvá a hallhatatlant! Tartalom
Tedd láthatóvá ................... 1

Humor ................................ 1

Jövevény voltam ................ 2

Anyakönyvi hírek .............. 4

Humor



2

2023. október HHH újság 36. évf., 3. szám

Jövevény voltam, és befogadtatok



2023. október HHH újság 36. évf., 3. szám



4

Anyakönyvi hírek

2023. október HHH újság 36. évf., 3. szám




